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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 
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TARIKH 23 NOVEMBER 2015

SOALAN

YB Tuan Mohamed Azmin bin Ali [Gombak] minta MENTERI 

KESIHATAN menyatakan apakah langkah-langkah yang telah diambil 

oleh Kerajaan untuk memastikan tiada peningkatan bagi kos perubatan 

rakyat khususnya di hospital dan klinik Kerajaan

Tuan Yang di-Pertua,

Buat masa ini, isu kenaikan kos ubat ubatan tidak wujud kerana umum 

sedia maklum bahawa pesakit yang datang ke hospital dan klinik 

Kerajaan tidak perlu membayar kos ubat ubatan kerana ianya 

ditanggung sepenuhnya oleh Kerajaan. Dalam sektor Kerajaan, 

peningkatan kos perubatan akan melibatkan kerajaan dan bukan 

pesakit.


